



## **BRICE BALICHARD**

*Director Consulting Data // Directeur de l'offre data analytics*

**CGI**



More than 20 years of services on BI and Big Data technologies have allowed him to shape a know-how combining a technical knowledge of several major market solutions to a sensitivity business driven by the leitmotif of valuing customer data and associated processes. Beyond his operational skills, Brice is in charge of the technology watch and the data strategy, which led him to work for 3 years on Artificial Intelligence themes.

---

Plus de 20 années de services sur les technologies BI et Big Data lui ont permis de façonner un savoir-faire alliant une connaissance technique de plusieurs solutions majeures du marché à une sensibilité métier induite par le leitmotiv de valoriser les données clientes et les processus associés. Au-delà de ses compétences opérationnelles, Brice est en charge de la veille technologique et de la stratégie data, ce qui l'a amené à travailler depuis 3 ans sur les thématiques Intelligence Artificielle.